
 

PROTOKÓŁ NR LV/2024 
LV SESJI RADY MIEJSKIEJ W SUPRAŚLU 

 

z dnia 26 marca 2024 r. 

 

LV sesja Rady Miejskiej odbyła się w Urzędzie Miejskim w Supraślu. Obrady rozpoczęto 

się o godz. 1800, a zakończono o godz. 1936.Przewodnicząca Rady Pani Monika Suszczyńska 

poinformowała, że w sesji uczestniczy 8 radnych, co stanowi quorum przy którym Rada może 

obradować i podejmować uchwały. 

 

Radni obecni na sesji: 

1. Borowa Małgorzata 

2. Fidziukiewicz Janusz 

3. Januszkiewicz Marcin 

4. Sadowski Daniel 

5. Sienkiewicz Dawid 

6. Sołowiej Jacek 

7. Suszczyńska Monika 

8. Woronko Krystyna 

 

 

Ad.1 

Otwarcie obrad - ustalenie porządku dziennego: 

Przewodnicząca Rady Monika Suszczyńska – otwiera obrady, stwierdza, że obecnych jest 8 

radnych, co stanowi quorum i rada może podejmować uchwały. 

Przewodnicząca poinformowała, że p. Burmistrz złożył wniosek o 

rozszerzenie porządku obrad i ujęcie w obradach dzisiejszej sesji 

jeszcze czterech projektów uchwał: 

 

1) W sprawie uchylenia uchwały dotyczącej ustalenia wysokości opłat 

za usługę odbioru nieczystości płynnych ze zbiorników szczelnych 

oraz osadników z przydomowych oczyszczalni ścieków z terenu 

nieruchomości na terenie Gminy Supraśl. 

 

2) W sprawie ustalenia wysokości opłat za usługę komunalną odbioru 

nieczystości płynnych ze zbiorników szczelnych oraz osadników z 

przydomowych oczyszczalni ścieków. 

 

3) Zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków na terenie Gminy 

Supraśl. 

 

4) W sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla 

Komunalnego Zakładu Budżetowego na 2024 rok. 

 



Sekretarz Gminy Mariusz Żukowski – uzasadnił konieczność ponownego uchwalenia uchwał 

wynikającą z niezbędnych poprawek oraz zaleceń organów nadzoru.   

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska - poddaje pod głosowanie wniosek 

Burmistrza o ujęcie w porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

uchylenia uchwały dotyczącej ustalenia wysokości opłat za usługę 

odbioru nieczystości płynnych ze zbiorników szczelnych oraz 

osadników z przydomowych oczyszczalni ścieków z terenu 

nieruchomości na terenie Gminy Supraśl. 

Stanowisko Rady:  jednogłośnie za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie uchylenia uchwały dotyczącej ustalenia wysokości opłat za usługę odbioru 

nieczystości płynnych ze zbiorników szczelnych oraz osadników z przydomowych 

oczyszczalni ścieków z terenu nieruchomości na terenie Gminy Supraśl. 

(w głosowaniu uczestniczyło 8 radnych) 

 

Wyniki imienne głosowania: 

ZA (8) 

Borowa Małgorzata, Fidziukiewicz Janusz, Januszkiewicz Marcin, Sadowski Daniel, 

Sienkiewicz Dawid, Sołowiej Jacek, Suszczyńska Monika, Woronko Krystyna. 

UWAGA! 

Radny Daniel Sadowski z powodu problemów technicznych z logowaniem się do systemu 

głosowania oddał głos poprzez podniesienie ręki. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Grycuk Iwona, Jarmoszko Łukasz, Karpowicz Tadeusz, Matwiejczuk Jerzy, Romanowicz 

Mariusz, Sakowski Radosław. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska - poddaje pod głosowanie wniosek 

Burmistrza o ujęcie w porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usługę komunalną odbioru nieczystości 

płynnych ze zbiorników szczelnych oraz osadników z przydomowych 

oczyszczalni ścieków. 

Stanowisko Rady:  jednogłośnie za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie ustalenia wysokości opłat za usługę komunalną odbioru nieczystości płynnych ze 

zbiorników szczelnych oraz osadników z przydomowych oczyszczalni ścieków.  

(w głosowaniu uczestniczyło 8 radnych) 

 

Wyniki imienne głosowania: 

ZA (8) 

Borowa Małgorzata, Fidziukiewicz Janusz, Januszkiewicz Marcin, Sadowski Daniel, 

Sienkiewicz Dawid, Sołowiej Jacek, Suszczyńska Monika, Woronko Krystyna. 



UWAGA! 

Radny Daniel Sadowski z powodu problemów technicznych z logowaniem się do systemu 

głosowania oddał głos poprzez podniesienie ręki. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Grycuk Iwona, Jarmoszko Łukasz, Karpowicz Tadeusz, Matwiejczuk Jerzy, Romanowicz 

Mariusz, Sakowski Radosław. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska - poddaje pod głosowanie wniosek 

Burmistrza o ujęcie w porządku obrad projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków na terenie Gminy Supraśl. 

Stanowisko Rady:  jednogłośnie za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków na terenie Gminy Supraśl 

(w głosowaniu uczestniczyło 8 radnych) 

 

Wyniki imienne głosowania: 

ZA (8) 

Borowa Małgorzata, Fidziukiewicz Janusz, Januszkiewicz Marcin, Sadowski Daniel, 

Sienkiewicz Dawid, Sołowiej Jacek, Suszczyńska Monika, Woronko Krystyna. 

UWAGA! 

Radny Daniel Sadowski z powodu problemów technicznych z logowaniem się do systemu 

głosowania oddał głos poprzez podniesienie ręki. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Grycuk Iwona, Jarmoszko Łukasz, Karpowicz Tadeusz, Matwiejczuk Jerzy, Romanowicz 

Mariusz, Sakowski Radosław. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska - poddaje pod głosowanie wniosek 

Burmistrza o ujęcie w porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla 

Komunalnego Zakładu Budżetowego na 2024 rok. 

Stanowisko Rady:  jednogłośnie za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej  

dla Komunalnego Zakładu Budżetowego na 2024 rok.  

(w głosowaniu uczestniczyło 8 radnych) 



Wyniki imienne głosowania: 

ZA (8) 

Borowa Małgorzata, Fidziukiewicz Janusz, Januszkiewicz Marcin, Sadowski Daniel, 

Sienkiewicz Dawid, Sołowiej Jacek, Suszczyńska Monika, Woronko Krystyna. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Grycuk Iwona, Jarmoszko Łukasz, Karpowicz Tadeusz, Matwiejczuk Jerzy, Romanowicz 

Mariusz, Sakowski Radosław. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska – oznajmiła, że te cztery projekty 

uchwał wprowadzone do porządku obrad wnioskiem Burmistrza 

Supraśla będą ujęte w punkcie 2 porządku, według kolejności takiej, 

w jakiej były głosowane: czyli jako litery e, f, g i h. Następnie 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie cały porządek obrad w 

wersji zawierającej również projekty uchwał z wniosku Burmistrza: 

1. Otwarcie obrad - przyjęcie porządku dziennego. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie powołania komisji do sprawdzenia, czy wniosek mieszkańców 

o przeprowadzenie referendum odpowiada przepisom ustawy. 

b) w sprawie zmiany budżetu gminy na 2024 r. 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Supraśl. 

d) w sprawie przyjęcia Programu osłonowego "Korpus Wsparcia Seniorów" 

na 2024 r. 

e) w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej ustalenia wysokości opłat za 

usługę odbioru nieczystości płynnych ze zbiorników szczelnych oraz 

osadników z przydomowych oczyszczalni ścieków z terenu nieruchomości 

na terenie Gminy Supraśl. 

f) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usługę komunalną odbioru 

nieczystości płynnych ze zbiorników szczelnych oraz osadników z 

przydomowych oczyszczalni ścieków. 

g) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków na terenie Gminy Supraśl. 

h) w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla 

Komunalnego Zakładu Budżetowego na rok 2024. 

3. Zakończenie. 

 

Stanowisko Rady:  jednogłośnie za przyjęciem porządku dziennego LV sesji  

Rady Miejskiej.  

(w głosowaniu uczestniczyło 8 radnych) 

Wyniki imienne głosowania: 

ZA (8) 

Borowa Małgorzata, Fidziukiewicz Janusz, Januszkiewicz Marcin, Sadowski Daniel, 

Sienkiewicz Dawid, Sołowiej Jacek, Suszczyńska Monika, Woronko Krystyna. 



UWAGA! 

Radny Daniel Sadowski z powodu problemów technicznych z logowaniem się do systemu 

głosowania oddał głos poprzez podniesienie ręki. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Grycuk Iwona, Jarmoszko Łukasz, Karpowicz Tadeusz, Matwiejczuk Jerzy, Romanowicz 

Mariusz, Sakowski Radosław. 

 

Ad. 2 

Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie powołania komisji do sprawdzenia, czy wniosek mieszkańców o 

przeprowadzenie referendum odpowiada przepisom ustawy: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska – to, że wpłynął taki wniosek to 

Państwo wiecie. Jest z nami pełnomocnik inicjatora Referendum. 

Zgodnie z trybem wynikającym z ustawy,  rada musi powołać ze 

swojego składu komisję, która dokona sprawdzenia złożonych 

podpisów pod wnioskiem o referendum, bo jak wiecie Państwo ile 

tych podpisów było, 2 000? Ponad 2 100 było. Więc w tej chwili 

komisja będzie musiała sprawdzić, czy te podpisy, które zostały 

złożone na tych listach, odpowiadają wymogom ustawowym. Znaczy, 

czy są tam mieszkańcy naszej gminy wpisani?  

Do sesji Rady Miejskiej dołączył Burmistrz Supraśla Radosław Dobrowolski (godz. 18:13). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska – bardzo proszę o zgłaszanie osób do 

komisji. Ja ze swojej strony zgłoszę Panią Krystynę Woronko. 

Radna Krystyna Woronko – wyrażam zgodę. 

Radna Małgorzata Mariola Borowa – a ja chciałabym widzieć Panią przewodniczącą w tym 

składzie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska – ok, to ja też się zgłaszam. Ile tych 

osób ma być, Panie Sekretarzu? 

Sekretarz Gminy Mariusz Żukowski - Moim zdaniem, komisja to przynajmniej 3 osoby. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska – to ja Pana Dawida Sienkiewicza 

zgłaszam a Pan Dawid się zgadza. Czy jeszcze jakieś kandydatury? 

Nie widzę zgłoszeń. Więc Panie Sekretarzu, technicznie. Mamy 

przegłosować każdą kandydaturę, czy już jakby poprzez? 

Sekretarz Gminy Mariusz Żukowski - może lepiej całość, przy założeniu takiego składu. 



Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska – zamykam dyskusję i poddaję pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania komisji do 

sprawdzenia, czy wniosek mieszkańców o przeprowadzenie 

referendum odpowiada przepisom ustawy, w której to powołuje się 

komisję do sprawdzenia, czy złożony wniosek mieszkańców o 

przeprowadzenie referendum, którego przedmiotem jest następujące 

pytanie: ”Czy jest Pan/Pani za podziałem Gminy Supraśl poprzez 

wydzielenie z części nowej Gminy - Gminy Grabówka w granicach 

wyznaczonych przez obręby ewidencyjne Zaścianki, Sobolewo, 

Grabówka, Henrykowo, Sowlany obejmującej miejscowości 

Zaścianki, Sobolewo, Krasny Las, Majówka, Zielona, Izoby, Stary 

Majdan, Grabówka, Henrykowo, Drukowszczyzna, Sowlany, a tym 

samym za wystąpieniem przez Radę Miejską w Supraślu z wnioskiem 

do ministra właściwego do spraw administracji publicznej za 

pośrednictwem wojewody o wydanie przez Radę Ministrów 

stosownego rozporządzenia w powyższej sprawie?”, odpowiada 

przepisom ustawy. I ustęp 2 tegoż paragrafu 1 będzie brzmiał w 

sposób następujący: "W skład komisji, o której mowa w ustępie 1, 

wchodzą Monika Suszczyńska, Krystyna Woronko, Dawid 

Sienkiewicz." Proszę o oddanie głosu. 

Stanowisko Rady: jednogłośnie w sprawie powołania komisji do sprawdzenia, czy wniosek 

mieszkańców o przeprowadzenie referendum odpowiada przepisom ustawy.  

(w głosowaniu uczestniczyło 8 radnych) 

Wyniki imienne głosowania: 

ZA (8) 

Borowa Małgorzata, Fidziukiewicz Janusz, Januszkiewicz Marcin, Sadowski Daniel, 

Sienkiewicz Dawid, Sołowiej Jacek, Suszczyńska Monika, Woronko Krystyna. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Grycuk Iwona, Jarmoszko Łukasz, Karpowicz Tadeusz, Matwiejczuk Jerzy, Romanowicz 

Mariusz, Sakowski Radosław. 

 

------------------------------------------ 

 

b) w sprawie zmiany budżetu gminy na 2024 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska – bardzo proszę. Otwieram dyskusję. 

Tutaj nie było komisji, więc panią skarbnik bym prosiła o 

wprowadzenie nas w zmiany. 

Skarbnik Gminy Lucyna Majewska – prezentuje zmiany w budżecie gminy na rok 2024 r. 



Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska – pyta o piknik rodzinny w Sokołdzie 

oraz o to, dlaczego teraz dopiero w budżecie moja jest o rozliczeniu 

tego pikniku? 

Sekretarz Gminy Mariusz Żukowski – mówi o tym, że zadanie zostało wykonane, ale faktura 

pojawiła się dopiero w tym roku. Dalej prezentuje negocjacje z 

wykonawcą oraz ich efekt, jakim jest zmniejszenie zobowiązania 

gminy o około ¼ wcześniejszej kwoty. Oczywiście o ile rada tę kwotę 

wprowadzi do budżetu. 

Skarbnik Gminy Lucyna Majewska – ja jeszcze mam autopoprawkę, którą w imieniu pana 

burmistrza zgłaszam. Chodzi konkretnie o zmianę nazwy zadania. 

Mamy takie duże zadanie z dużą ilością ulic i tam chcemy 

wprowadzić jeszcze bez żadnych zmian, jeżeli chodzi o wysokość 

nakładów. Dodatkowo w Grabówce ulicę Laurową, natomiast w 

Ogrodniczkach zamiast ulica Sosnowa to dopisać ulica Żwirowa, 

przedłużenie w nawiasie okolice ulicy Sosnowej. Tylko takie zmiany, 

poprawki pisarskie, żeby uwzględnić. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska – no i się domyślałam, które to zadanie, 

więc od razu zapytam, kiedy pan burmistrz ma zamiar przystąpić do 

tego wykonywania? Proszę bardzo. 

Dyskusja na temat inwestycji dot. budowy ulic oraz sieci kanalizacyjnej. W dyskusji udział 

wzięli: 

1) Burmistrz Supraśla Radosław Dobrowolski 

2) Kierownik Referatu Inwestycji Ewa Kiljańczyk 

3) Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska 

4) Radna Małgorzata Mariola Borowa 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska – zamyka dyskusję i poddaje pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 

2024 rok wraz z autopoprawkami pana burmistrza, o których mówiła 

pani skarbnik. 

Stanowisko Rady: jednogłośnie w sprawie zmiany budżetu gminy na 2024 r.  

wraz z autopoprawkami Burmistrza.  

(w głosowaniu uczestniczyło 8 radnych) 

Wyniki imienne głosowania: 

ZA (8) 

Borowa Małgorzata, Fidziukiewicz Janusz, Januszkiewicz Marcin, Sadowski Daniel, 

Sienkiewicz Dawid, Sołowiej Jacek, Suszczyńska Monika, Woronko Krystyna. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 



Grycuk Iwona, Jarmoszko Łukasz, Karpowicz Tadeusz, Matwiejczuk Jerzy, Romanowicz 

Mariusz, Sakowski Radosław. 

 

------------------------------------------ 

 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Supraśl. 

Skarbnik Gminy Lucyna Majewska – wieloletnia prognoza jest efektem zmian 

wprowadzonych w uchwale budżetowej, ale w wieloletniej 

prognozie finansowej wprowadzamy trzy dodatkowe 

przedsięwzięcia, mianowicie. Chodzi o czynsz za obiekt przy ulicy 

Jeżynowej. Tutaj rozciąga nam się to zadanie aż do 2029 roku. Tak 

będzie zawarta umowa. Następnie wprowadzone są dwa następne 

przedsięwzięcia zaliczane do kategorii bieżących, mianowicie 

opracowanie projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie Zaścianki, czyli chodzi o rejon ulica 

Górka Tomka, Szosa Baranowicka, Usługowa i tereny kolejowe. To 

zadanie będzie realizowane w latach 2024-2025 i łączne nakłady 

planowane są w wysokości 50 tys. zł. Natomiast w 2024 limit 

wydatków wynosi 5 tysięcy, jest to ujęte w naszej już uchwale 

budżetowej wcześniejszej. I następne przedsięwzięcie to jest również 

projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, część 

obrębu ewidencyjnego Sobolewa i Zaścianek, rejon ulicy Podlaskiej, 

Stawowej i Rybackiej. Zadanie również ma być realizowane w 

latach 2024-2025. Łączne nakłady szacowane są na 62 tys. zł zł i 

limit wydatku w 2024 roku wynosi 6,2 tys. zł. Te środki również są 

zabezpieczone w naszym budżecie. 

Dyskusja na temat projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie 

Zaścianki. W dyskusji udział wzięli: 

1) Burmistrz Supraśla Radosław Dobrowolski 

2) Kierownik ROŚ Maciej Arciszewski 

3) Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska 
 

Stanowisko Rady: jednogłośnie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Supraśl.  

(w głosowaniu uczestniczyło 8 radnych) 

Wyniki imienne głosowania: 

ZA (8) 

Borowa Małgorzata, Fidziukiewicz Janusz, Januszkiewicz Marcin, Sadowski Daniel, 

Sienkiewicz Dawid, Sołowiej Jacek, Suszczyńska Monika, Woronko Krystyna. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Grycuk Iwona, Jarmoszko Łukasz, Karpowicz Tadeusz, Matwiejczuk Jerzy, Romanowicz 

Mariusz, Sakowski Radosław. 

 

------------------------------------------ 

 

d) w sprawie przyjęcia Programu osłonowego "Korpus Wsparcia Seniorów" na 2024 r. 

Sekretarz Gminy Mariusz Żukowski – mamy już program podpisany z Urzędem 

Marszałkowskim wstępny, który realizuje MOPS dotyczący też tych 

opasek. Ale jednocześnie, na równolegle otrzymaliśmy pisma z 

Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego i okazało się, że jest jeszcze 

dodatkowy program rządowy. Ja wiem tyle, że przyjęcie uchwały 

dotyczące tego programu osłonowego, jest takim pewnym wstępnym 

warunkiem do tego, żeby te środki spożytkować. Przed chwilą tutaj 

zauważyłem, że Państwo macie nie tę uchwałę, która jest wymagana, 

bo było zmienione. Także ja bym poprosił teraz, żeby zeskanować 

jeszcze raz dla Państwa radnych. 

Pracownik ROŚ Joanna Matel - to ja może wytłumaczę, bo zajmuję się  seniorami. Co prawda 

to jest uchwała dotycząca MOPS-u, no ale tutaj w związku z tym, że 

polityka senio9ralna jest u nas teraz, jak Państwo wiedzą. Korpus 

Wsparcia Seniorów to jest, tak jak tutaj pan sekretarz powiedział, 

projekt z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego. I to jest 80% 

dofinansowania ze środków państwa i 20% z naszych. Założenie jest 

takie, że to jest 70 opasek. Wstępnie się zgodzono na to. 

Oszacowaliśmy całkowity koszt tego drugiego modułu, bo to są dwa 

moduły. Do pierwszego nie przystępujemy, tylko do drugiego, do 

tych opasek. 127 700 zł. Z tego 102 160 zł było środków z budżetu 

państwa. W zestaw wchodzi też karta oczywiście [SIM], abonament. 

Ten akurat jest na rok bodajże, bo ten z Marszałkowskiego jest na 

trzy lata. No ale tutaj pewnie będzie przedłużany, bo to jest akurat na 

2024 rok. Podejrzewam, że będzie można to przedłużyć. Także 

senior nie martwi się o nic. 

Dyskusja na temat przyjęcia Programu osłonowego "Korpus Wsparcia Seniorów" na 2024 r. 

W dyskusji udział wzięli: 

1) Sekretarz Gminy Mariusz Żukowski  

2) Pracownik ROŚ Joanna Matel  

3) Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska 

4) Radny Marcin Januszkiewicz 

5) Burmistrz Supraśla Radosław Dobrowolski 
 



Stanowisko Rady: w sprawie przyjęcia Programu osłonowego "Korpus Wsparcia 

Seniorów" na 2024 r.  

(w głosowaniu uczestniczyło 8 radnych) 

Wyniki imienne głosowania: 

ZA (7) 

Borowa Małgorzata, Fidziukiewicz Janusz, Sadowski Daniel, Sienkiewicz Dawid, Sołowiej 

Jacek, Suszczyńska Monika, Woronko Krystyna. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Januszkiewicz Marcin 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Grycuk Iwona, Jarmoszko Łukasz, Karpowicz Tadeusz, Matwiejczuk Jerzy, Romanowicz 

Mariusz, Sakowski Radosław. 

 

------------------------------------------ 

 

e) w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej ustalenia wysokości opłat za usługę odbioru 

nieczystości płynnych ze zbiorników szczelnych oraz osadników z przydomowych 

oczyszczalni ścieków z terenu nieruchomości na terenie Gminy Supraśl. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska – tak jak Państwo słyszeli, już w 

zagadnieniu na początku sesji, musimy tą uchwałę z powodu 

postępowania nadzorczego uchylić. Czy są jakieś pytania do0t. tego 

projektu? Nie widzę, więc zamykam dyskusję i poddaję pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

Stanowisko Rady: jednogłośnie w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej ustalenia 

wysokości opłat za usługę odbioru nieczystości płynnych ze zbiorników szczelnych oraz 

osadników z przydomowych oczyszczalni ścieków z terenu nieruchomości na terenie  

Gminy Supraśl.  

(w głosowaniu uczestniczyło 8 radnych) 

Wyniki imienne głosowania: 

ZA (8) 

Borowa Małgorzata, Fidziukiewicz Janusz, Januszkiewicz Marcin, Sadowski Daniel, 

Sienkiewicz Dawid, Sołowiej Jacek, Suszczyńska Monika, Woronko Krystyna. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Grycuk Iwona, Jarmoszko Łukasz, Karpowicz Tadeusz, Matwiejczuk Jerzy, Romanowicz 

Mariusz, Sakowski Radosław. 



 

------------------------------------------ 

 

f) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usługę komunalną odbioru nieczystości 

płynnych ze zbiorników szczelnych oraz osadników z przydomowych oczyszczalni 

ścieków. 

Radny Dawid Sienkiewicz – pyta o zmiany w projekcie uchwały: „Tu chodzi o dopisanie na 

terenie Gminy Supraśl, tak?” 

Kierownik ROŚ Maciej Arciszewski - to jest jedna zmiana i tutaj jest też ta uwaga, „za usługę 

komunalną”, czego nie było w poprzedniej uchwale. Usługę 

komunalną świadczoną przez Gminę Supraśl. Było tutaj 

zastrzeżenie, że to było zbyt ogólne, że mogło to dotyczyć też innych 

przedsiębiorstw, którym możemy narzucić tą uchwałę. 

Radny Daniel Sadowski - Ceny się nie zmienią? 

Kierownik ROŚ Maciej Arciszewski - ceny nie, zostają te same, tak jak było wtedy. 200 i 300 

zł za beczkę. Małą i dużą. 

 

Stanowisko Rady: jednogłośnie w sprawie ustalenia wysokości opłat za usługę komunalną 

odbioru nieczystości płynnych ze zbiorników szczelnych oraz  

osadników z przydomowych oczyszczalni ścieków.  

(w głosowaniu uczestniczyło 8 radnych) 

Wyniki imienne głosowania: 

ZA (8) 

Borowa Małgorzata, Fidziukiewicz Janusz, Januszkiewicz Marcin, Sadowski Daniel, 

Sienkiewicz Dawid, Sołowiej Jacek, Suszczyńska Monika, Woronko Krystyna. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Grycuk Iwona, Jarmoszko Łukasz, Karpowicz Tadeusz, Matwiejczuk Jerzy, Romanowicz 

Mariusz, Sakowski Radosław. 

 

------------------------------------------ 

 

g) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków na terenie Gminy 

Supraśl. 



Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska – tutaj to już w ogóle, z tego co 

pamiętam, to redakcyjna zmiana. 

Kierownik ROŚ Maciej Arciszewski - tak, chodzi o słowo „lub”, dlatego że bo te „lub” 

czasami jest istotne. Dostaliśmy telefon i informację z Regionalnej 

Izby Obrachunkowej, że w związku z tym, że w 2022 roku 

zmienialiśmy tytuł uchwały, aby móc przyznać dotację na zabytek 

wpisany do gminnej ewidencji i tam zmieniliśmy nazwę zgodnie z 

ustawą, „restauratorskie lub roboty budowlane”. A w tej uchwale z 

26 lutego było „i roboty budowlane”. Stąd była tutaj sugestia, żeby 

właśnie podjąć tą uchwałę, a tamta uchwała straci moc. 

Radny Daniel Sadowski – pozamieniane są uchwały w punktach. Trzeba to zmienić Punkt jest 

inny a załącznik do uchwały jest inny. 

Radny Dawid Sienkiewicz - jakaś cisza dzisiaj na tej sesji. Nie ma ludzi. Strajk? Nikt nie 

zadaje pytań. 

 

UWAGA!  

Trwa podmienianie załączników do właściwych uchwał przez informatyka. W tym czasie są 

pytania p. Pyżewskiego do Burmistrza w sprawie Starej Szkoły w Ogrodniczkach. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska - dobrze, to tylko spójrzmy, 

odświeżymy stronę. Ja tylko sobie sprawdzę, czy jest ok. […] No i 

taką uchwałę mogę już poddać pod głosowanie, bo mamy za sobą 

dyskusję, więc bardzo proszę. […} Czekamy na obsługę techniczną. 

[…] Ogłaszam 5 minut przerwy. 

 

UWAGA!  

O godzinie 19:16 nastąpiło wznowienie obrad Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska – „Szanowni Państwo, w tej chwili z 

uwagi na moje wątpliwości dotyczące tego, czy Państwo radni jakby 

mieli właściwy tekst [z powodu błędów technicznych], wznawiam 

obrady i Szanowni Państwo, tylko proszę posłuchać, bo ja mam 

wątpliwości związane z tym, czy Państwo mieli właściwy tekst w 

punkcie F podpięty, bo tutaj jakby ja mam dużą wątpliwość, w 

związku z czym tak, dokonamy reasumpcji głosowania w punkcie F 

dotyczącej w sprawie ustalenia wysokości opłat za usługę 

komunalną odbioru nieczystości płynnych ze zbiorników szczelnych 

oraz osadników z przydomowych oczyszczalni ścieków. 



 Wiem, że Państwo radni też widzieli, bo tą uchwałę znają, bo ją na 

ubiegłej sesji żeśmy głosowali, ale żeby tutaj zadośćuczynić 

kwestiom formalnym, to najpierw poddam mój wniosek oraz 

reasumpcję głosowania. Kto z Państwa radnych jest za poparciem 

tego wniosku? […] To nie jest to głosowanie. Kto dzisiaj nas 

obsługuje? Panie Przemku. 

Radny Dawid Sienkiewicz - trzeba treść głosowania zmienić, Pani Przewodnicząca. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska – dobrze, teraz głosujemy wniosek o 

reasumpcję głosowania nad projektem uchwały w punkcie F. Kto z 

Państwa radnych jest za poparciem mojego wniosku? Kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał? Proszę o oddanie głosu. 

 

Stanowisko Rady: jednogłośnie w sprawie Wniosku Przewodniczącej Rady Miejskiej o 

reasumpcję głosowania w punkcie 2f. 

(w głosowaniu uczestniczyło 8 radnych) 

Wyniki imienne głosowania: 

ZA (8) 

Borowa Małgorzata, Fidziukiewicz Janusz, Januszkiewicz Marcin, Sadowski Daniel, 

Sienkiewicz Dawid, Sołowiej Jacek, Suszczyńska Monika, Woronko Krystyna. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Grycuk Iwona, Jarmoszko Łukasz, Karpowicz Tadeusz, Matwiejczuk Jerzy, Romanowicz 

Mariusz, Sakowski Radosław. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska - i w tej chwili poddaję pod głosowanie 

projekt uchwały [z pkt. 2f] w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usługę komunalną odbioru nieczystości płynnych ze zbiorników 

szczelnych oraz osadników z przydomowych oczyszczalni ścieków. 

 

Stanowisko Rady: jednogłośnie w sprawie ustalenia wysokości opłat za usługę komunalną 

odbioru nieczystości płynnych ze zbiorników szczelnych oraz  

osadników z przydomowych oczyszczalni ścieków.  

(w głosowaniu uczestniczyło 8 radnych) 

Wyniki imienne głosowania: 

ZA (8) 

Borowa Małgorzata, Fidziukiewicz Janusz, Januszkiewicz Marcin, Sadowski Daniel, 

Sienkiewicz Dawid, Sołowiej Jacek, Suszczyńska Monika, Woronko Krystyna. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 



NIEOBECNI (6) 

Grycuk Iwona, Jarmoszko Łukasz, Karpowicz Tadeusz, Matwiejczuk Jerzy, Romanowicz 

Mariusz, Sakowski Radosław. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska - stwierdzam, że rada podjęła uchwałę 

wynikiem 8 głosów za. I zamykam ten punkt F nieszczęsny. W tej 

chwili mamy punkt G, to jest ten projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji, co do 

którego już dyskutowaliśmy.  

Poddaję pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowane przez zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. Kto z Państwa radnych jest za 

podjęciem uchwały? Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Proszę o 

oddanie głosu. 

 

Stanowisko Rady: jednogłośnie w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia zasad udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków na terenie Gminy Supraśl.  

(w głosowaniu uczestniczyło 8 radnych) 

Wyniki imienne głosowania: 

ZA (8) 

Borowa Małgorzata, Fidziukiewicz Janusz, Januszkiewicz Marcin, Sadowski Daniel, 

Sienkiewicz Dawid, Sołowiej Jacek, Suszczyńska Monika, Woronko Krystyna. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Grycuk Iwona, Jarmoszko Łukasz, Karpowicz Tadeusz, Matwiejczuk Jerzy, Romanowicz 

Mariusz, Sakowski Radosław. 

 

------------------------------------------ 

 

h) w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Komunalnego 

Zakładu Budżetowego na rok 2024. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska - Panie Kierowniku, to pan mówił, że 

inna kwota. Ja mam tutaj straty na gospodarce kanalizacyjnej 4,998 

mln zł. Pan mówił o jakiejś innej kwocie. 



Kierownik ROŚ Maciej Arciszewski - ale po dopłacie do m3. Jest ta kwota 3,999 mln zł, tak. 

I ta kwota była to kwotą bazową, od której liczymy tą stratę 

jednostkową Komunalnego Zakładu Budżetowego po przeliczeniu, 

po podziale na ilość odprowadzanych ścieków w miesiącach marzec-

grudzień 2024. I to stąd, ta kwota. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska - ok. Rozumiem, że pan Burmistrz in 

spe [kandydat na Burmistrza] na konferencji prasowej wiedział, że 

gdzieś tam coś, ale nie do końca to. 

Kierownik ROŚ Maciej Arciszewski - tylko, że pan kandydat na burmistrza mówił w roku 

2023, a nie 2024. A w roku 2023 ta dopłata dla Komunalnego, tutaj 

jak rozmawiałem z panią skarbnik, nie sięgała kwoty 5 mln zł. Więc 

nie wiem skąd ta kwota, która była tam podana na tej konferencji? 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska - dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś 

pytania? Nie widzę, więc zamykam dyskusję. I poddaję pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki 

jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Komunalnego Zakładu 

Budżetowego na rok 2024. 

 

Stanowisko Rady: jednogłośnie w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji 

przedmiotowej dla Komunalnego Zakładu Budżetowego na rok 2024.  

(w głosowaniu uczestniczyło 8 radnych) 

Wyniki imienne głosowania: 

ZA (8) 

Borowa Małgorzata, Fidziukiewicz Janusz, Januszkiewicz Marcin, Sadowski Daniel, 

Sienkiewicz Dawid, Sołowiej Jacek, Suszczyńska Monika, Woronko Krystyna. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Grycuk Iwona, Jarmoszko Łukasz, Karpowicz Tadeusz, Matwiejczuk Jerzy, Romanowicz 

Mariusz, Sakowski Radosław. 

 

 

 

Ad. 3 

Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Monika Suszczyńska - przystępujemy do realizacji punktu 3 

- zakończenia. Aczkolwiek jest mieszkaniec i tutaj tak jak na pana 

Pyżewskiego, bardzo grzecznie czeka. 



Dyskusja na temat posadowienia mediów na gruncie prywatnym p. Grzegorza Pyżewskiego. 

W dyskusji udział wzięli: 

1) Mieszkaniec gminy p. Grzegorz Pyżewski 

2) Kierownik ROŚ Maciej Arciszewski 

3) Burmistrz Supraśla Radosław Dobrowolski 

4) Radna Małgorzata Mariola Borowa 

 

Kierownik ROŚ Maciej Arciszewski – w konkluzji: „gmina nie posadowi swojej 

infrastruktury w gruncie prywatnym, żeby nie narazić się na 

jakiekolwiek roszczenia i odszkodowania, które będzie musiała 

ewentualnie zapłacić. […] Więc proszę uregulować kwestie 

przekazania i wtedy możemy iść dalej. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego Przewodnicząca Rady Miejskiej  

o godz. 1936 zakończyła posiedzenie LV sesji Rady Miejskiej w Supraślu. 

 

 

Przewodnicząca Rady  

 

                  Ludmiła Sawicka 

 

 

Przygotował: Franciszek Staniszewski 


